
SANDNES KOMMUNE

Hana skole

Referat  SMU

Møtetype:
Møte nr:
Dato:
Sted:
Møteleder:
Møtereferent:
Saksnr:
Arkivkode:

SMU
3 - 2020/2021
10.06.21 kl. 14
Teams
Rolf Arne Fiksdal
Rolf Arne Fiksdal

Medlemmer Reidun Marie Enge (politisk repr. AP), Gry Wittenberg (kontaktl.,
elevrådet), Rolf Arne Fiksdal (Avdelingsleder), Anngunn Årsheim
(foresatte SFO),   Anne Lynghammer (foresatt 3A), Anne Tove Thorsen
(SFO/andre tilsette), Trygve Myrland 7b, Tonning Halvorsen 6b

Forfall: Trygve Myrland

Sendes også:

SAK
NR

BEHANDLET ANSVARLIG/
TIDSFRIST

22 -
20/21

Referat fra sist møte 25.02.21
ok

23 -
20/21

Informasjon om utemiljøet på skolen
- Rampen , utbedret
- Basketkurv som er skjev, meldt inn til park og idrett. Ikke blitt gjort
noe med. Meldt inn på ny.
- Fortsatt ønske om flere sykkelstativ. Trygve (elevrådsleder) har snakket
med Atle (rektor). Ønsker å ha de der det er busker.
- Drenering, meldt inn. Ikke midler til å få gjort noe med dette nå.
- Soping, utført, må bestille og betale selv.

24 -
20/21

Informasjon om det psykososiale miljøet
- Informasjon om Sosialpedagogisk team fra neste skoleår, To

miljøterapeuter som skal jobbe på småskole/mellomtrinn
- ART
- Sorggruppe
- Barn med to adresser
- TL- håper å ha det i gang fra høsten igjen
- Fadderordningen

25
-20/21

Informasjon om innemiljøet på skolen
- Prioriteringsliste. Trengs maling her og der.

26 -
20/21

Trafikksikkerhet
- Intern konkurranse. Aktivitetskonkurranse. Har slått litt uheldig

ut. Mange små som sykler. Is til alle tirsdag 15.06.21 kl. 10:15.
Ekstra premie med pizza til de som har vært mest aktive.



- Trafikkpatrulje- elevene har fått premien sin, FAU positive til at
vi fortsetter med det. Positive tilbakemeldinger.

- Melder på Beintøff fra høsten av- Elevrådet.
- Skilting skolevei- Reidun tar det med i Områdeutvalget til

høsten

27 -
20/21

Elevrådet har fokustid
- Sykkelløype på Hana. Flinki. Har hatt åpning. 07.05.21
- BUKS- fikk kr 4033,- klasseballer og pumper, kjøpes inn til

høsten
- Forskyve fadderordning.

28 -
20/21

Informasjon fra andre tilsette
- Ingen spesielle saker

29
20/21

Informasjon fra foreldrerepresentant
- Maling av lekestativ, FAU sagt ja til det, Undersøker mulighet

for Ballbinge på oversiden av skolen.

30-
20/21

Informasjon fra politisk representant
- Ingen spesielle saker
- Tar med ønske om skilting av skolevei i Områdeutvalget til

høsten

31-20/
21

Saker til eventuelt

Ref:
Rolf Arne Fiksdal


